
PROTOKOL Nr XXI/20 1 3

z obrad XXI SESJI RADY GMINY KOLBIEL

zdnia 121utego2013 r.

Otwarcia obrad XXI Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczacy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
11 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast^pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,

- Kierownik Gospodarki Komunalnej
w Kotbieli - Pan Zbigniew Parol,

- Dyrektor Gminnego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Referent ds. systemu zarzajdzania
odpadami - Pani Agata Kwiatkowska,

- Dyreklor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Czlonek Zarzadu Powiatu Otwockiego - Pan Janusz Budny,
- Radna Powiatu Otwockiego - Pani Aneta Bartnicka,
- Czkmek Mazowieckiej Izby Rolniczej - Pan Karol Krupa,
- dziennikarz ,,Linii Otwockiej" - Pan Artur Kubajek,
- soltysi wedlug zata^czonej Iisty oraz mieszkahcy.

Przewodniczaey powital przybytych i przedstawil proponowany porzadek obrad.

Proponowany |H)ivi|(lt'l< ol>rad

] . Otwarcie obrad.
2. PrzyJQcie proponowanego porza^dku obrad.
3. Przyj^cie protokotu z obrad XX Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Wystaj3ienie Czlonka Zarzq,du Powiatu Otwockiego Pana Janusza Budnego

na temat tworzenia i funkcjonowania sp6lek wodnych.
5. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.
6. Podj$cie uchwal w sprawie :

- zmian w uchwale Nr XVIII/113/2012 Rady Gminy Kolbiel w sprawie: podzialu
Gminy Kolbiel na okr$gi wyborcze;

- zmian w uchwale Nr XVIII/1 14/2012, w sprawie: podzialu Gminy Kolbiel na stale
obwody glosowania;

- Regulaminu utrzymania czystosci i porza^dku na terenie Gminy Kolbiel;
- ustalenia szczeg6towego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania

odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci i zagospodarowania tych
odpad6w;
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- wyboru metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
- stawki oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi odjednego mieszkarica;
- okreslenia terminu, cz^stotliwosci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie

odpadami komunalnymi;
- okreslenia wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi skladanej przez wtascicieli nieruchomosci.
7. Zapytama, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamkni^cie obrad.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie porz^dek obrad.
Za gtosowak> 11 radnych, glos6w przeciw nie bylo, wstrzymujacych sie_ nie bylo.
Zmieniony porzajdek obrad zostat przyjety przy 11 glosach za.

Realizuj^c pkt 3 por/u<lku obrad Przewodniczqcy poddal pod gtosowanie przyj$cie
protokolu z obrad XX Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
ZapytaJ czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie przyj^cie protokolu z obrad XX Sesji Rady Gminy
KolbieI.
Za jego przyJQciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, glos6w
wstrzymujacych si? - nie bylo. Protok61 z obrad XX Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal
przyj$ty przy 11 glosach za.

Rcalizujqc pkt 4 porzqdku obrad w temacie tworzenia i funkcjonowania sp6tck
wodnych glos zabral Czlonek /ar/a_du Powiatu Otwockiego Pan Janusz Budny.

Pan Janusz Budny poinformowal zebranych, ze w ramach swoich obowia_zk6w sluzbowych
zajmuje si? szeroko poj^tq. tematyka_ ochrony srodowiska i kontaktuje sie_ w terenie
z soltysami i radnymi gmin. Zwr6cil uwag$, ze w Gminie Kolbiel udzial w tejze sesji jestjego
pierwszym spotkaniem.
Podkreslil, ze to w Gminie Kolbiel najdluzej na terenie powiatu dzialaly sp61ki wodne oraz na
fakt zaniedbania problem6w melioracji z uwagi na cz^ste niegdys susze jak i zaprzestawanie
produkcji rolniczej. Zwr6cil uwag^ na problemy zwia^zane z funkcjonowaniem urza^dzen
wodnych: urbanizacj? niszcza^cq. urza_dzenia, brak ich konserwacji i uszkadzanie ich,
brak dokumentacji urz^dzen, obj^cie 80 % powierzchni terenu powiatu formami ochrony
przyrody.
Om6wil stan prawny w zakresie tworzenia i ram prawnych dzialania sp6tek wodnych.
Poinformowal, ze pomaga w tworzeniu dokumentacji sp61ek wodnych udost^pniaja^c ich
szablony.
Przedstawil dane dotyczace naturalnych ciek6w i urzajizen melioracyjnych na terenie
powiatu. Przedstawil dane w powyzszym zakresie dla Gminy Kolbiel: 7238 km row6w,
obszar zmeliorowany to 2628 ha w 19 miejscowosciach. Podkreslil, ze najwi$cej map
urzcidzen melioracyjnych zachowalo si? dla terenu Gminy Kolbiel. Zwr6cil uwag^, ze na
terenie powiatu dziala 6 sp61ek wodnych.
Poprosil o zadawanie pytan.

Czionek Mazowieckiej Izby Rolniczej Pan Karol Krupa zapytal kto wykonuje prace
melioracyjne i co z konserwacja^ urzajdzen takichjak sa^czki.



Czlonek Zarzqdu Powiatu Otwockiego Pan Janusz Budny odpowiadajaj: Panu Krupa
stwierdzil, ze konserwacja^ urzadzeri melioracyjnych zajmuja^ si? specjalistyczne firmy na
zlecenic sp61ek wodnych. Poinformowal, ze najaktualniejsza cena wykopania 1 mb rowu o
jakiej slyszal to 12 zl. Zwr6cil uwage, ze to sp61ki wodne same decydujq. o kolejnosci prac, w
decyzje takie nie ingeruje w6jt ani starosta. Podkreslii, ze to wlasciciele grunt6w sq. stan
urzadzeri melioracyjnych. Poinformowal, iz obecnie stawki za udzial w sp61ce wodnej to
srednio od 100 do 120 zl odjcdnego wlasciciela gruntu. Zwr6cil uwag?, ze istnieje mozliwosc
dotowania dzialalnosci sp61ek wodnych przez gminy, powiaty i urze_dy wojew6dzkie.
Podkreslif, ze dla dobrego funkcjonowania sp61ek wodnych koniecznejest zaangazowanie si?
poszczcg61nych os6b. Zwr6cit uwag$, ze w niekt6rych przypadkach w sklad zarzq,du sp61ek
wodnych wchodza^sottysi, radni i miejscowi dzialaczejak to mialo miejsce w Izabeli.

Soltys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi%tka zwr6cil uwag? na konflikt mi^dzy ochrona^ przyrody
a zachowaniem dobrego stanu urzadzeri melioracyjnych. Poinformowal, ze na rowie
melioracyjnym na gruntach leza^cych pomi$dzy Sufczynem a Lubicami o dlugosci ok. 1,5 km
jest 7-8 tam bobrzych.

Czlonek Zarzqdu Powiatu Otwockiego Pan Janusz Budny zwr6cil uwag^, ze utrzymanie
wlasciwych stosunk6w wodnych jest takze elementem ochrony srodowiska, jednak na
odlawianie bobr6w trzeba miec zgod^. Zwr6cil uwag? na problemy z odtworzeniem rowu we
wsi Radach6wka, gdzie teren zostal obj$ty obszarem Natura 2000 co uniemozliwia
wyeliminowanie 30-letnich zaniechan dzialania w zakresie konserwacji urza,dzen
melioracyjnych. Poinformowal, iz pojawiaj^. si? propozycje przekazania nadzoru nad stanem
urza,dzen melioracyjnych gminom.

Pan Adam Kurdej zwr6cil uwag?, ze dno rzeki Swider si^ zamula, w korycie tworzaj3ym
rozlewiska lezq,zwalone drzewa. Zapytal kto zajmuje si^ stanem rzek.

Czlonek Zarzqdu Powialu Otwockiego Pan Janusz Budny odpowiadaja^c Panu Kurdej
stwierdzil, ze za stan rzek odpowiada Regionalny Zarzajd Gospodarki Wodnej.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdzil, ze na terenie Gminy Kolbiel norma wyst^powania
bobra i wydry to 200 %.

Prezes Sp6ldzielni K6lek Rolniczych w Kolbieli Pan Mieczyslaw Nowak stwierdzil,
ze przykro mu, iz Pan Krupa nie wie jakie firmy zajmuj^. sie_ na terenie Gminy Kolbiel
odtwarzaniem row6w.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze jedyna skuteczna metoda
egzekwowania dobrego stanu urzadzeri melioracyjnych to wydawanie decyzji
administracyjnych.

Czlonek Zarzqdu Powiatu Otwockiego Pan Janusz Budny odpowiadajac Przewodnicza^cemu
Rady poinformowal, ze w 2010 roku Starosta nie wydal zadnej decyzji na odtworzenie rowu,
jednak obecnie jest to kilkaset decyzji rocznie. Zwr6cil uwag$, ze tak duzy zakres nadzoru
jest mozliwy z uwagi na wzrost obsady pracownik6w stosownego wydzialu Starostwa z 0,5
etatu do 2,5 etatu. Poinformowal, ze okolo 80 % decyzji jest wykonywanych a od ok. 20 %
skladane sâ  odwolania, co przedluza zalatwienie takich spraw.
Zwr6ciI uwag?, ze zaleglosci z 20 lat nie da sie_ szybko nadrobic w dziedzinie melioracji, ale
Starostwo podejmuje w tym zakresie dzialania. Podkreslif, ze im wiqcej powstanie sp6lek
wodnych tym proces poprawy stanu melioracji bedzie przebiegal szybciej.
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Radny Pan Kazimierz Urbaniak zwr6cil uwag$, ze najwiekszym problememjest drenacja p6l
i rowy odplywowe. Zapyta! czy Starostwo jest w stanie wydac decyzj? administracyjna^
naka/ujq,ca, przywr6cenie gruntu do stanu umozliwiajq.cegojego rolnicze uzytkowanie.

Czlonek Zarzqdu Powiatu Otwockiego Pan Janusz Budny odpowiadaja^c Radnemu Urbaniak
stwierdzil, ze zna 2 sprawy w powiecie gdzie zaistniala zabudowa na istnieja_cych sa^czkach.
Stwierdzil, ze sq. to trudne sprawy gdyz urzqdzenia znajdujq si? pod ziemi^ i trzeba szukac
rozwia^zan dla konkretnego przypadku.

Pan Michal Sornat stwierdzil, ze sprawy sasiedzkie w tym wynikaja^ce z niewlasciwego
uzytkowania gruntu sa^siedniego reguluje Kodeks Cywilny, zawierajq,cy przepisy o immisjach.

Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie 10-minutow^ przerw?.
Za glosowah> 11 radnych, glos6w przeciw-nie bylo, wstrzymuja_cych si$ - nie byl
Przewodniczq.cy zarzq,dztf 10-minutowa_przerw^.

Przewodniczqcy wznowil obrady po przerwie.

Realizujqc pkt 5 porzqdku obrad W6jt Gminy Pan Adam Budyta przedstawil
Spravvo/.danie 'i dzialaInosci mi^dzysesyjnej.

3 stycznia w Gliniance W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z przedstawicielami Gminy
Wia,zowna dotycza^cym problemu dojazdu do szkoly w Gliniance. Poinformowal,
ze wraz z Pania_ W6jt Gminy Wia^zowna planujq. si$ udac do Starostwa w kwestii stanu drogi
w Kruszuwcu.
4 stycznia W6jt Gminy uczestniczyi w projekcji filmu ,,Wesele Kolbielskie" w Rudzienku.
Poinformowal, ze projekcja tego filmu odbyJa siej juz w Kolbieli i w sa^siednich gminach
Osiecku, Wia^owanie, Celestynowie i J6zefowie.
Poprosil o kontakt softys6w pragn^cych zorganizowac projekcje filmu ,,Wesele kolbielskie"
w swoich miejscowosciach.
7 stycznia W6jt Gminy odbyl rozmowe_ z pracownikiem i Kierownik GOPS na temat uwag
zglaszanych na XX sesji przez Soltys wsi Dobrzyniec. 14 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl
w wyjczdzie terenowym do Dobrzynca, na kt6rym sprawa zostala wyjasniona z udzialem
zainteresowanych os6b.
8 stycznia W6jt Gminy uczestniczyi w lustracji stanu drogi z Siwianki do Kruszuwca.
9 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w posiedzeniu Zarzajdu Gminnego OSP, kt6rego jednym
z temat6w byly zle traktowanie OSP przez panstwowq. straz pozarnq_.
11 stycznia zostaly rozliczone dotacje z Urz^du Wojew6dzkiego dlajednostek OSP: KoJbiel,
Czlek6wka, Rudno, Rudzienko i SiwianJca.
15 stycznia W6jt Gminy wraz przedstawicielami GOPS w Kolbieli uczestniczyt w spotkaniu
dotyczqcym polityki spolecznej. Poinformowal, ze na spotkaniu obecni byli przedstawicieIe 3
gmin, 3 powiat6w i organizacji pozarza^dowych.
15 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu przedstawicieli samorza^du z wojew6dztwa
mazowieckiego z przedstawicielami Komisji Wsp6lnej Rza^du i Samorzq,du. Poinformowal,
ze na spotkaniu omawiana byla nowa ustawa o utrzymaniu czystosci i porza^dku w gminach.
Zwrocil uwag^, ze tematem dlugiej dyskusji na spotkaniu bylo brak mozliwosci kontaktu
z przedstawicielami wyzszych urz^d6w.
Wqjt Gminy spytal na powyzszym spotkaniu o plany dotycza_ce przebudowy drog krajowych
nr 17 i 50. Uzyskal odpowiedz, iz plany dotycza^ce drogi nr 17 b$dq. realizowane przez
GDDKiA Oddzial w Lublinie a na jej zlecenie przez firme_ z Gliwic, kt6ra juz rozpocz^la
prac^ i kontaktowala si$ z Gmina^ Kofbiel.



Plany dotycza^ce przebudowy drogi krajowej nr 50 zostaly odlozone z uwagi na brak srodk6w.
17 stycznia W6jt Gminy spotkal si? z Paniq. Anetq, Bartnicka^ Panem Januszem Budnym
i WJadyslawem Lach. Tematem spotkania bylo stworzenie na terenie Powiatu Otwockiego
osrodka kultury ludowej. W6jt Gminy Poinformowal, ze Pan Lach ma pomysl na
fmansowanie takiego osrodka.
20 stycznia W6jt Gminy uczeslniczyl w obchodach Dnia Dziadka i Babci w Szkole
Podstawowej w KaJach, w cz$sci zorgamzowanych przez pracownik6w GOPS.
20 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu sprawozdawczym OSP Chrosna.
22 stycznia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z dyrektorami plac6wek oswiatowych
przed rozpoczynja^cymi si? feriami. Tematem spotkania byly srodki fmansowe na 2013 r. ,
fundusz rodzic6w, programy ferii w szkolach, korekty regulaminu wynagradzania
nauczycieli, nauka 6-latk6w w szkole, dofinasowanie do ksztalcenia si$ nauczycieli oraz
sprawo/dania z odbyt posiedzen rad pedagogicznych . W6jt Gminy zwr6cil uwag? na
popraw$ wynik6w uczni6w na sprawdzianach koncowych.
24 stycznia zostal wyemitowany w programie TVN Uwaga material dotycza^cy firmy EKO
PAL z Gmpianki. W6jt Gminy stwierdzil, ze material powyzszy byl tendencyjny.
Poinformowal, ze do dzis nie uzyskal potwierdzenia na pismie, zejak to przedstawiono W6jt
Gminy Kotbiel powicdzia) w sprawie funkcjonowania zakladu EKO PAL nieprawd?.
StwierdziJ, ze zaklad zostal zarejestrowany w 2006 r. o czym zostal zawiadomiony Urza,d
Skarbowy i Urza_d Statystyczny. W6jt Gminy zwr6cil uwag?, iz poprosil o kontrol?
dziala!nosci zakladu przez Regionalna^ Dyrekcj^ Ochrony Srodowiska, Powiatowego
Inspeklora Nadzoru Budowlanego, Zaklad Energetyczny i Policj$.
25 stycznia W6jt Gminy uczestniczyJ w uroczystym pozegnaniu ust^puj^cej Dyrektor Banku
Sp6Wzielczego w Mihsku Mazowieckim.
6 Iutego W6jt Gminy uczestniczyt w corocznej odprawie Komendy Powiatowej Policji
w Otwocku.

W6jl Gminy poinformowat, ze 24 stycznia odbyl si^ przetarg na sprzedaz dworu w Sufczynie.
W pr/etargu bralo udzial 4 oferent6w. Dw6r zostal sprzedany za kwot? 392.000 zJ, nie zostal
jeszczc spisany akt notarialny.

W6jt Gminy poinformowal o wynikach Turnieju pilki halowej o puchar W6jta Gminy
KolbieL w kt6rym bralo udzial 16 druzyn. Pierwsze miejsce zajela druzyna z Lubic, drugie -
z Kolbicli, trzecie - z KaJxSw.

W6jt Gminy poinformowal, ze wnioski o dofmansowanie zlozone przez Gmin$ Kolbiel
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dr6g Lokalnych nie zostaly uwzgl^dnione.

W6jt Gminy zach^cil do tworzenia sp6lek wodnych w poszczeg61nych miejscowosciach tak
aby uniknac problem6w jednej sp6lki dzialaja^cej na terenie catej gminy. Zwr6cil uwage,
ze mieszkancy Gozdu i Skorup zrealizowali konserwacj? bardzo duzego odcinka rowu.

pkt .6 | ) i n v ; i i l U u obrad przyst^piono do podj^cia uchwal.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal? Nr XXI/131/2013 w sprawie: zmian w uchwale Nr
XVIII/113/2012 Rady Gminy Kolbiel w sprawie podzialu Gminy Kotbiel na state okr^gi
wyborcze oraz ustalenia ich granic, numer6w i liczby radnych wybieranych w kazdym
okr^gu.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze zmiany dotycz^ce podzialu
zar6wno na okregi jak i obwody dotycz^ doprecyzowania, ze podziary te obowia^zujq. w
wyborach nastepnej kadencji.
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Poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytari nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwale^ Nr XXI/131/2013 w sprawie:
zmian w uchwale Nr XVIII/113/2012 Rady Gminy Kolbiel w sprawie podziatu Gminy
Kolbiel na stale okr^gi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numer6w i Iiczby radnych
wybieranych w kazdym okr^gu.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nic bylo, wstrzymuj^cych si^ - nic bylo.
Uchwala Nr XXI/131/2013 zostala przyjeta przy 11 glosach za.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal$ Nr XXI/132/2013
w sprawie: zmian w uchwaIe Nr XVIlI/114/2012 Rady Gminy Kolbiel w sprawie: podziahi
Gminy Kolbiel na stale obwody gtosowania i ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib
obwodowych Komisji wyborczych.

Przewodnicza_cy Rady Pan Waldemar Kloch zwr6cil na bl^d w zapisie $ 1 , poprosil
o dostarczenie tekstu pierwotnego uchwaly w sprawie: podzialu Gminy Kolbiel na stale
obwody glosowania i ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib obwodowych Komisji
wyborczych.
Powyzszy tekst zostat dostarczony i naniesiono stosownq. korekt^ 5 1.
Poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytan nie zgloszono.

Przewodniczajsy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XXI/132/2012 w sprawie:
zmian w uchwale Nr XVIII/113/2012 Rady Gminy Kolbiel w sprawie podzialu Gminy
Kolbiel na stale okr^gi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numer6w i liczby radnych
wybieranych w kazdym okr$gu.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie by!o, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
UchwalaNrXXI/132/2012zostalaprzyj^taprzy I1 gfosachza.

Przewodniczqpy odczytal uchwal^ Nr XXI/133/2012 w sprawie: Regulaminu utrzymania
czystosci i porzqdku na terenie Gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastejxa W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodniczqcy poprosil o zglaszanie pytan do projektu uchwaly. Pytan nie zgfoszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? NrXXI/133/2013 w sprawie:
Regulaminu utrzymania czystosci i porzajdku na terenie Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych sie_ - nie bylo.
UchwalaNrXXI/133/2013zostalaprzyj^taprzy 11 gtosachza.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale^ Nr XXI/134/2013
w sprawie: ustalenia szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie
odbicrania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci i zagospodarowania tych
odpad6w.

Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek poprosila o zarzq,dzenie przerwy w celu korekty tekstu
uchwaly we fragmencie dotycza^cym odpad6w zielonych.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zarza^dzenie przerwy.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie byto.
Przewodniczq,cy zarza^dzit przerw^.



Przewodnicza^cy wznowil obrady po przerwie.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak ponownie odczytal uchwal?
Nr XXI/I34/20I3 w sprawie: ustalenia szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia
uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci
i zagospodarowania tych odpad6w.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodniczacy poprosiI o zadawanie pytari dotycza^cych projektu uchwaly.

Radny Pan Aleksander Lorens poprosit o wyjasnienie zapisu g 2 ust. 4 - dotycza^cego
dostarczania work6w w dniu odbioru odpad6w.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek odpowiadaja^c Radnemu Lorens wyjasnila,
ze dostarczanie work6w b^dzie siê  odbywac na dotychczasowych zasadach. Dostarczenie
pierwszych work6w zostanie uregulowane w specyfikacji przetargu i w umowie z wyloniona^
firma^. Stwierdzila, ze celem uchwalyjest sprawienie aby to wlasciciel nieruchomosci zadbal
o dostatecznq. ilosc work6w.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala zapytal co b^dzie si? dzialo ze smieciami
z plac6w zabaw i boisk.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek odpowiadaja^c Soltysowi Wygl^dala wyjasnifa, ze z reguty
place zabaw , boisk sq. wtasnoscia^ Gminy oraz iz uchwala odnosi si$ do wlascicieli
nieruchomosci zamieszkalych.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XXI/134/2013
w sprawie: ustalenia szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie
odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci i zagospodarowania tych
odpad6w.
Za glosowalo 11 radnych, 1 radny glosowal przeciw, glos6w wstrzymuj^cych si? nie bylo.
Uchwala Nr XXI/134/2013 zostalaprzyje_taprzy 11 glosach za.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal? Nr XXI/135/2013 w sprawie: wyboru metody ustalania
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwale_ Nr XXI/135/2012 w sprawie:
wyboru metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Za gtosowaio 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w wstrzymuja^cych si$ nie bylo.
Uchwala Nr XXI/135/2013 zostala przyj$ta przy 11 glosach za,

Wiceprzcwodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytat uchwal? Nr XXI/136/2013
w sprawie: stawki oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego mieszkanca.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek.
Zwr6cila uwag$, ze od 10 lat na terenie Gminy Kolbiel funkcjonuje segregacja odpad6w.
Podkresli^a, ze cena za odbi6r odpad6w powinna byc akceptowana spolecznie. Gmina Kolbiei
w przypadku wi$kszych koszt6w odbioru odpad6w doplaci powstala^r6znic? z budzetu.
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Przewodniczacy poprosil o zadawanie pytan dotyczacych projektu uchwaly. Pytari nie
zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale Nr XXI/136/2013 w sprawie:
stawki oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi odjednego mieszkarica.
Za giosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nic bylo, gk>s6w wstr^ymujq,cych sit^ nie bylo.
Uchwala Nr XX/127/2013 zostala przyj^ta przy 11 glosach za.

Przewodniczacy odczytaf uchwale^ Nr XXI/137/2013 w sprawie: okreslenia terminu,
cz$stotliwosci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek.

Przewodnicza^cy poprostt o zadawanie pytan dotyczajc;ych projektu uchwaly.

Solty.s vt',s'/ Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala zapytal co ma zrobic osoba kt6ra b^dzie
zwiazana umowa^ na wyw6z odpad6w po 31 czerwca.

Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek odpowiadaja^c Soltysowi WygIa_dala stwierdziia, ze nalezy
wym6wic indywidualna^ umow^ na wyw6z odpad6w z dniem 1 lipca.

Przewodnicza^cy poddal pod gJosowanie uchwal^ Nr XXI/137/2012 w sprawie:
okres!cnia terminu, cz^stotliwosci i trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi.
Za giosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w wstrzymuj^cych si^ nie byto.
UchwalaNrXXI/137/2013 zostafoprzyj$taprzy 11 glosachza.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytai uchwa^ Nr XXI/138/2013
w sprawie: okreslenia wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi sktadanej przez wlascicieli nieruchomosci.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zastepca W6jta Pani Ewa Mazek.
Zwr6cila uwag?, ze prawdziwosc danych z deklaracji b^dzie weryflkowane w oparciu
o dost^pne rejestry: ewidencji ludnosci, grunt6w i budynk6w, zuzywania wody.
Poinformowala, ze w przypadku nie zlozenia deklaracji zostanie wydana decyzja zast^pcza
z tytulem wykonawczym.
Przedstawih Paniq. Agat^ Kwiatkowsk^ referenta ds. systemu zarz^dzania odpadami
komunalnymi, poprosii o zwracanie si$ do niej w przypadku watpliwosci dotycz^cych
deklaracji jak innych kwestii dotycza^cych odpad6w.

Przewodnicza_cy poprosil o zadawanie pytan dotycza^cych projektu uchwaly. Pytan nie
zgtoszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr XXI/138/2012 w sprawie:
okreslenia wzoru deklaracji o wysokosci opJaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
sktadanej przez wlascicieli nieruchomosci.
Za giosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w wstrzymujacych si? nie bylo.
Uchwala Nr XXI/138/2013 zostala przyjeta przy 11 glosach za.



Pkt 7 i 8 |>nr/: i(IUn obrad - zapytania, intcrpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

PowiatU OtWOckiego Pani Aneta Bartnicka zapytala czy Gmina b^dzie odbierac
odpady w okreslonych limitach.

Zast%pcct W6jta Pani Ewa Mazek odpowiadajac Pani Bartnickiej stwierdzila, ze kazda ilosc
odpad6w zostanie odebrana.

Sottys H'.v/ Sufczyn Pan Stanislaw Pi%tka zwr6cil si$ do Przewodnicz^cego Komisji Rolnictwa
Rady Gminy Kolbiel aby Komisja zaj$a si? problemem zalewania laJ< przez bobry.
ZapytaJ na jakim etapie jest w Gminie KohSiel usuwanie azbestu. Poinformowal, ze z Linii
Otwockiej dowiedzial si^, ze problem ten zostal rozwiazany w Gminie Celestyn6w. Zwr6cil
uwag$, ze metoda ustalanie oplaty za odbi6r odpad6w przyje^a na niniejszej sesji uderza
w rod/.iny wielodzietne.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaj^c Soltysowi Pi^tka stwierdzii, ze nie ma
idealnych rozwiqzari oraz iz okolo 80 % gmin wybrato jako metod? ustalania wysokosci
oplaty za odpady liczbe^ mieszkaric6w nieruchomosci. Zwr6cil uwag^, ze Gmina Kolbie!
do tego czasu corocznie wspierala mieszkanc6w kwot^ 380.000 zl za odbi6r odpad6w
w zwiazku z czym nie bylo jej stac na wsparcie utylizacji azbestu. Podkreslil, ze po
zastosowaniu przyj^tych w uchwale stawki oplat za odbi6r odpad6w Gmina b$dzie musiala
do niego doplacac.
Zwr6cif uwag?, ze Gmina Celestyn6w nie rozwiazafo do kohca problemu azbestu.

Soltys wsi Kolbiel Pan Witold Prasula zwr6cil uwag^, ze niekt6re dzialki rekreacyjne s .̂
zamieszkate przez cafy rok, zatem okresowy odbi6r odpad6w z tych nieruchomosci
spowoduje pojawienie si^ smieci w lasach.

So{tys wsi Bocian Pan Jan Szopa zapytaJjak b^da^ traktowani mieszkaricy nie zameldowani na
terenie gminy.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek odpowiadaja^c Soltysowi Szopa stwierdzila, ze zamieszkanie
na tercnie gminy b$dzie ustalane m.in. poprzez wywiad srodowiskowy u soltysa.

Pan Adam Kurdej zwr6cil uwag^, ze na dziatkach rekreacyjnych mozna mieszkac caly rok
dlatego nie jest sprawiedliwe obciazanie ich wlascicieli oplat^ za odbi6r odpad6w za 3
miesiqce. Zwr6cil uwag^, ze jesli w danym miesiacu mieszkaniec nie wystawi odpad6w to
nie powinien uiszczac oplaty.

Zast%pca W6jfa Pani Ewa Mazek odpowiadaja^c Panu Kurdej stwierdzila, ze ustawa nie
zezwala na zawieszenie oplaty za odbi6r odpad6w. Zwr6cila uwag?, ze smieci nie wolno
palic.

Pan Robert Moczuhki poinformowal, ze nie uzyskal odpowiedzi na pytanie zadane na sesji
dotyczace patronazu pediatry. Zwr6cil uwag^, ze na stronie Biuletynu Informacji PubIicznej
od roku nie s^ umieszczane protokoly z sesji rady gminy. Zwr6ciJ uwage^ ze np. na stronie
Biuletynu Informacji PubIicznej Urz^du Gminy Celestyn6w sq,udost^pniane takze protokoly
z posiedzen wszystkich Komisji, co jest obowi^zkowe. Podkreslil, ze Biuletyn Informacji



PubIicznej sluzy kontroli wladzy przez mieszkanc6w, w innym przypadku aby skorzystac
z takich informacji trzeba przyjechac do Urz$du Gminy w godzinachjego pracy.

W6jl Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaja^c na pytanie Panu Moczulskiemu stwierdzil, ze
sprawdzi jakie protokoty z obrad sesji zamieszczone sâ  na stronie Biuletynu Informacji
PubIicznej Urze_du Gminy. Stwierdzit, ze udzielal odpowiedzi na pytanie dotycz^ce patronazu
pediatry ustnie na nast^pnej sesji.

Pani llona Araszkiewicz zapytala kiedy b$dzie utwardzona ulica Zwirowa w Kolbieli.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch odpowiadaj^c Pani Araszkiewicz stwierdzil,
ze utwardzenie ulicy Zwirowej jest przewidziane w budzecie na rok 2013.

Radny Pan Dominik Dqbrowski zapytal o reguIamin wynajmu Sal sportowych w plac6wkach
oswiatowych.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaja^c Radnemu DaJ^rowskiemu poinformowal,
ze w niedaIekim czasie nowy regulamin b$dzie obowiazywal i kluby zostana^ zwolnione
z oplat za wynajem Sal sportowych w plac6wkach oswiatowych.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zaapelowal o przeprowadzenie kampanii informacyjnej
dotycz^cej nowego systemu odbioru odpad6w od mieszkanc6w.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdaia zapyta! czy ktos z wtadz uczestniczyl
by w spotkaniu z mieszkaricami dotycza_cym stworzenia sp61ki wodnej.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaja^c Soltysowi Wygla^dala zadeklarowal sw6j
udziaJ w spotkaniu z mieszkancami dotycza^cym stworzenia sp61ki wodnej.

Solfys wsi Wladzin Pani Teresa Wilczek zapytata czy inkasentami oplaty za odpady
sohysi, gdyz w innym przypadku mieszkancy nie b^da^ chcieli regulowac u nich naleznosci
z tytulu podatk6w.

Radny Pan Kazimierz Urhaniak zapytal czy przelew naleznosci z tytulu odbioru odpad6w
b$dzic podlegat oplacie w Banku Sp61dzielczym.

Radny Pan Dominik Dqbrowski odpowiadaja^c Radnemu Urbaniak stwierdzil, ze przelew
naleznosci z tytulu odbioru odpad6w b^dzie podlegat w Banku Sp61dzielczym oplacie
w wysokosci 3 zl.

Pani Iwona Sok6l zapytala czy problem zalewania dzialek przy ul. Kilinskiego w Kolbieli
zic z!ikwidowany.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadajqx; Pani Sok61 stwierdzil, ze brak rozwi^zania
problemu zbierania si? wody w tej cz$sci Kofbieli wynika z protest6w mieszkanc6w przeciw
kopaniu rowu. Zwrocit uwag^, ze w zamian wykonano inny fVagment rowu.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol poinformowal, ze byly niedawno
interwencje na ulicy Kilinskiego zwi^zane z podtopieniami. Zwr6cil uwag^, ze kiedys woda
w tym miejscu odprowadzana byla do rowu, teraz na laJd bo nie ma innej mozliwosci.
Zwr6cit uwag^, ze rowy przydrozne sluza^ do jej odwodnienia a nie do odprowadzania wody
z melioracji. Podni6sl, ze r6w w wspomnianej cz^sci Kolbieli zawalili mieszkancy.
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W6ji Gminy Pan Adam Budyta zwr6cil uwage^ ze 30 lat temu przez cz$sc ulicy Kilinskiego
plynefa woda i zbieraJa sie w miejscu zydowskiej mykwy.

Przewodnicza^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXI Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 19 ^.

Do protokohi dolaczono:

1. List$ obecnosci radnych.

2. Liste obecnosci soItys6w.

Na tym protok61 zakoriczono.

Protokolowal:

fc^cS^ f^^YoS^

Waldemar Kloch
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